

# တီအူကီရ်ရှင် တက်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်သကိး ပှၤထူလံၤဖိတၢ်ဒိသဒၢဟီၣ်ကဝီၤ လံာ်ဘိးဘၣ်ရၤလီၤ

လါဒိၣ်စဲဘၣ် ၂၀ သီ, ၂၀၁၉ နံၣ်

တီအူကီရ်ရှင်အတၢ်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်လၢတၢ်မၤမူထီၣ်ဂဲၤ ထီၣ်က့ၤပှၤထူလံၤဖိတၢ်ဒိသဒၢဟီၣ်ကဝီၤအံၤ ဘၣ်တၢ် မၤ အီၤဖဲ လါဒိၣ်စဲဘၣ် (၁၈) သ တုၤ (၂၀) သီ, ၂၀၁၉ နံၣ်ဖဲတီအူကီရ်ရှင်, ကီၢ်သူလုၤဟီၣ်ကဝီၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်တဘျီအံၤ ကီၢ်ရှင်ဒီးကီၢ်ဆၣ်, ဝဲၤကျိၤဘၣ်ထွဲသ့ၣ်တဖၣ်, လီၢ်ကဝီၤဖိဒီးပှၤတဝၢ, ဂံၢ်ခိၣ်ထံးကမျၢၢ်ကရၢ, ကရၢနံၣ်ပှၤတဝၢ ဒီးတၢ်ဘျီတၢ်ဘါအခိၣ်အနၢ်ခၢၣ်စးသ့ၣ်တဖၣ် ယဲထီၣ်ဝဲဒၣ်ခဲလၢၣ် (၇၀) ဂၤ န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်တဘျီညါအံၤ အတၢ်ပညိၣ်ကွၢ်စိမ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကမၤမူထီၣ်ဂဲၤထီၣ်က့ၤပှၤထူလံၤဖိတၢ်ဒိသဒၢဟီၣ်ကဝီၤ ဒီးခိၣ်ယၢၤန့ၣ်ဆၣ်တၢ်မူတဝၢသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်အဂ့ၢ်ခိၣ်သ့ၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်သ့ၣ်တဖၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ဒုးလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်မၤကမံးတံၢ် ဒီးပှၤဟ့ၣ်ကုန်ဟ့ၣ်ဖးတၢ်ကရၢသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. လၢန့ၢ်အမဲၣ်ညါ, တၢ်ပၣ်လီၤသကိးခါဆူညါတၢ်ဖဲတၢ်မၤလၢတၢ်ကဒုးလိၣ်ထီၣ်ဖးထီၣ်က့ၤတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤ ဒ်အမ့ၢ် တၢ်ယုၣ်သ့ၣ်ညါဒီးမၤနီၣ်မၤယါက့ၤလီၢ်ကဝီၤအတၢ်စံၣ်စိတဲၤစိ, ကညီကလုၢ်အန့ၣ်ဖိထၢဖိဒီးန့ၣ်ကလုၢ်အဂၤလၢအအိၣ်ဆိးလၢကညီထူလံၤအဟီၣ်ကဝီၤသ့ၣ်တဖၣ်, န့ၣ်သဝီအထံဆၢကီၢ်ဆၢ, တၢ်ဖးအိၣ်မၤအိၣ်အလီၢ်အကျဲ, လုၤလၢထူသန့ဒီးတၢ်ဆဲးတၢ်လၢအလီၢ်အကျဲ, ဒီးတၢ်ဒိသဒၢအလီၢ်အကျဲသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကီၢ်ပယီၤပဒိၣ်အဟီၣ်ခိၣ်ကပံာ်ဒီးသ့ၣ်ပှၤတၢ်ဘျီသဲးဘၣ်ဃး ကီၢ်ပယီၤပဒိၣ်သ့ၣ်ပှၤပျံၤကွီၤချၢ, တၢ်တုထီၣ်ကျဲမ့ၢ်ကျဲဘိးထံတမၢ်တၢ်တိၣ်ကျဲဖးဒိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်, ပှၤတၢ်ချၢအတၢ်ဟဲန့ၣ်လီၤအိၣ်ဆိးဒီးဖဲဒီးအိၣ်မၤအိၣ်လၢအတဖိးမံလိာ်သးဒီးလီၢ်ကဝီၤပှၤထူလံၤအတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်ဘျီ, ကီၢ်ပယီၤသုးအတၢ်ဟံဆူၣ်ဟီၣ်ခိၣ်ကပံာ်ဒီးဒုးအိၣ်ထီၣ်သုးကလၢအတၢ်ဟဲဆီလီၤသးလၢပှၤထူလံၤဖဲအဟီၣ်ကဝီၤ, ကုၣ်ပနံၣ်ဒီးပှၤဒိၣ်ကျိၣ်ဒိၣ်စ့အတၢ်ဟံးန့ၢ်ဆူၣ်ပှၤထူလံၤဖိအဟီၣ်ခိၣ်ကပံာ်, ဒီးကီၢ်ပယီၤပဒိၣ်အတၢ်မၤလဲၢ်ထီၣ်အတၢ်ပတၢ်ပြဲးဟီၣ်ကဝီၤသ့ၣ်တဖၣ်အံၤဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်တၢ်တၢ်ဒီးတၢ်မၤပျံၤမၤဖုးမၤလီၤမၢ်ကွံာ်ပှၤထူလံၤဖိအတၢ်ပတၢ်ပြဲးဒီးတၢ်ပတၢ်ချၢရဲၣ်ကျဲက့ၤအမိၢ်ပၢ်ဖဲဟီၣ်ခိၣ်ကပံာ်တၢ်လီၢ်တၢ်ကျဲသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤအဖိခိၣ် ခိၣ်နၢ်ခၢၣ်စးလၢအဟဲထီၣ်ပၣ်ယုၣ်လၢတၢ်ကုန်လိင်တၢ်ပိင်တဘျီအံၤ အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်သကိးယုၤယုၤဖိဖိလၢ တၢ်မၤမူမၤဂဲၤဒီးမၤဆူၣ်ထီၣ်က့ၤလီၢ်ကဝီၤပှၤထူလံၤဖိအတၢ်သ့ၣ်ညါနၢ်ပၢ်ဒီးစဲအံၤပိညါအကျိၤအကျဲလၢတၢ်ပတၢ်ချၢရဲၣ်ကျဲဒီး ဒိသဒၢက့ၤန့ၣ်ဆၣ်တၢ်မူတဝၢအဂီၢ်, လီၢ်ကဝီၤပှၤထူလံၤဖိတဖၣ်ကအိၣ်မူဘၣ် လၢတၢ်မုၢ်တၢ်ခၢၣ်, တၢ်အိၣ်ကုးအိၣ်ပှၤ, အိၣ်မူသကိးဒီးန့ၣ်ဆၣ်တၢ်မူတဝၢ, အိၣ်လၢပှၤဒီးသးသမူအတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢ, ကအိၣ်မူဒီးမုၢ်လၢသးခုလၢအလုၤလုၤထူသန့တၢ်ဆဲးတၢ်လၢလၢတၢ်သဘျီအပူၤ, ကအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢတၢ်ပတၢ်ချၢရဲၣ်ကျဲပှၤထူလံၤဖိဟီၣ်ခိၣ်ကပံာ်, န့ၣ်ဆၣ်တၢ်အိၣ်ယၢၤယုၣ်ဒီးတၢ်ဂုၤထီၣ်ပသီထီၣ်လၢအယုၣ်ကၢကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဆဲးကျိး-

- ၁. စီၤအဲၣ်ဝါ +95 9797926210 (ကညီကျိၣ်, ပယီၤကျိၣ်)
- ၂. စီၤသီတူၢ်ထူ +95 9797926250 (ကညီကျိၣ်, ပယီၤကျိၣ်)
- ၃. စီၤဖိလံၤစ့ၣ်ထွါ +66 817247093 (ကညီကျိၣ်, အဲးကလံးကျိၣ်)